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Protokół Nr IX/2019 

z sesji Rady Gminy Żołynia w dniu 16 września 2019 r. 

 

Sesja Rady Gminy Żołynia odbyła się 16 września 2019 r. 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15
30

.  

 

W sesji uczestniczyli: 

1) 14 radnych Gminy Żołynia (nieobecny był radny Maciej Dąbek); 

2) sołtysi 3 sołectw Gminy Żołynia (nieobecny był sołtys Sołectwa Żołynia, Marek Mach); 

3) Wójt Gminy Żołynia; 

4) Sekretarz Gminy Żołynia; 

5) Skarbnik Gminy Żołynia; 

6) Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Szkół w Żołyni; 

7) informatyk Urzędu Gminy Żołynia. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Żołynia Piotr Fort. Zebrani nie 

zgłosili uwag do zaplanowanego porządku posiedzenia przekazanego radnym wraz z pismem 

zwołującym sesję. 

Porządek przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie, wolne wnioski. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie Gminy Żołynia na 2019 rok; 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Żołynia na lata 2019-2026; 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

d) likwidacji rachunku dochodów własnych jednostki oświatowej działającej na podstawie 

ustawy o systemie oświaty; 

e) wskazania jednostek budżetowych Gminy Żołynia, które tworzą wydzielony rachunek 

dochodów własnych, ustalenia źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia; 

f) ustalenia regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość  

i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, dla nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żołynia 

g) ustalenia kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Żołynia; 

h) sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia; 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy. 

4. Sprawy różne. 

 

Ad. 2 Radni nie zgłosili uwag, ani nie zadawali pytań odnośnie projektu protokołu  

z poprzedniej sesji, wobec powyższego przewodniczący rady przystąpił do przeprowadzenia 

głosowania w sprawie jego zatwierdzenia. Protokół z poprzedniej sesji rada przyjęła 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

 

Ad. 3 Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy przedstawiła Anna Kostyńska, 

skarbnik gminy. Omówiła zwiększenia po stronie dochodów, wskazując tu otrzymaną  

z Funduszu Dróg Samorządowych dotację na modernizację ulic Smolarskiej i Sokołowskiej  
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w Żołyni, dotację na usuwanie azbestu z gospodarstw domowych położonych na terenie 

gminy, wpływy z opłat za usługi przedszkola publicznego oraz prywatną darowiznę 

przekazaną gminie na działania związane z kulturą fizyczną. Następnie skarbnik przedstawiła 

zmiany po stronie wydatków. Zaznaczyła, że na modernizację ww. ulic w ramach projektu 

finansowanego z FDS gmina musi zapewnić 30% wkład własny. Wspomniała również  

o wydatkach związanych z ogrodzeniem posesji Remizy OSP w Kopaniach Żołyńskich oraz  

z remontem świetlicy znajdującej się w jej suterenach. Dodała, że na wzrost wydatków miały 

również wpływ podwyżki dla nauczycieli oraz wprowadzenie nowego zadania – usuwania 

azbestu z gospodarstw domowych. Powiedziała, że darowizna na kulturę fizyczną  

w wysokości 3 tys. zostanie przekazana na utrzymanie strzelnicy sportowej. Skarbnik 

wyjaśniła, że w związku z nowymi wydatkami w budżecie pojawił się deficyt, który trzeba 

pokryć przychodami. W związku z powyższym planowany na 800 tys. zł kredyt trzeba 

zwiększyć o dodatkowe 700 tys. zł. 

Wójt gminy Piotr Dudek poinformował zebranych, że na modernizację ww. dróg  

w Żołyni gmina otrzymała 738 tys. zł z Funduszu Dróg Samorządowych. Stwierdził, że 

zdobycie dotacji jest sukcesem urzędu, możliwym dzięki bardzo dobremu przygotowaniu 

wniosku o grant. Stwierdził, że wkład własny gmina musi pokryć z kredytu, gdyż innej 

możliwości nie ma. Wójt przy okazji poinformował, że samorząd województwa ogłosił 

przetarg na kontynuację budowy chodnika przy drodze wojewódzkiej w Bikówce. Wyraził 

nadzieję, że prace ruszą w niedługim czasie. Odniósł się również do dodatkowych prac 

przeprowadzonych przy okazji modernizacji Remizy OSP w Kopaniach Żołyńskich, 

przeprowadzonej dla potrzeb uruchomienia przy niej punktu przedszkolnego. Powiedział, że 

ogrodzenie obiektu firma modernizująca remizę wykonała po kosztach materiału, natomiast 

decyzja o remoncie świetlicy w suterenie zapadła w związku z organizacją w tym miejscu 

dożynek gminnych. Wójt zaznaczył, że świetlica będzie służyć całej społeczności Kopani 

Żołyńśkich. Wobec braku dyskusji radnych przewodniczący rady odczytał uchwałę  

i przeprowadził głosowanie. Uchwała Nr IX/73/19  w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Żołynia na 2019 rok została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 

0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) 

Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, 

Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy przedstawiła 

skarbnik gminy. Przypomniała, że przyjęcie zmian w budżecie gminy powoduje konieczność 

naniesienia do prognozy zmian w kwotach dotacji, przychodów oraz spłat zobowiązań. 

Skarbnik zreferowała zmiany w projekcie uchwały, które naniesiono już po przekazaniu 

materiałów sesyjnych radnym. Radni nie zadawali pytań, przewodniczący przeprowadził 

głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr IX/74/19  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Żołynia na lata 2019-2026 została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej 

Dąbek. 

 Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu zreferowała skarbnik gminy. 

Powiedziała, że w związku z dokonaną przed momentem zmianą planu wydatków skutkującą 

w budżecie deficytem w wysokości 700 tys. zł, konieczne jest zaciągnięcie kredytu. 

Przypomniała, że środki te zostaną przeznaczone na omówione wcześniej inwestycje, 

podwyżki płac nauczycieli od września do grudnia br. oraz roboty dodatkowe przy remizie 

OSP w Kopaniach Żołyńskich. Zaznaczyła, że kredyt zostanie zwiększony do 1,5 mln zł, tj.  

o 700 tys. zł wobec planowanych wcześniej 800 tys. zł, natomiast okres spłaty pozostanie bez 

zmian, to jest do roku 2026. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący poddał 

uchwałę pod głosowanie. Uchwała Nr IX/75/19  w sprawie zaciągnięcia kredytu 
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długoterminowego została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) 

Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, 

Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, 

Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

Projekt uchwały w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych omówiła skarbnik 

gminy. Wyjaśniła, że chodzi o rachunek Liceum Ogólnokształcącego w Żołyni, który należy 

zlikwidować w związku z wejściem tej placówki w skład nowego zespołu szkół. Radni nie 

zadawali pytań w tej sprawie, przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Uchwała Nr IX/76/19  w sprawie likwidacji rachunku dochodów własnych jednostki 

oświatowej działającej na podstawie ustawy o systemie oświaty została przyjęta 

jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK 

GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr 

Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek 

Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. 

NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

Omawiając projekt kolejnej uchwały skarbnik gminy powiedziała, że posiadanie 

rachunków dochodów własnych w placówkach oświatowych jest dobrą praktyką, ponieważ 

pozwala na gromadzenie środków pochodzących z darowizn oraz opłat za wynajem sal 

sportowych i wydawanie duplikatów dokumentów. Środki te wydatkowane są następnie na 

bieżące potrzeby szkół – drobne zakupy, opłaty za media, itp. W związku z powyższym 

zaproponowała przyjęcie uchwały wskazującej jednostki, które taki rachunek będą posiadać. 

Radny Jerzy Szpila zapytał, czy przed podjęciem uchwały nie trzeba w pierwszej kolejności 

zamknąć rachunku Szkoły Podstawowej Nr 1 w Żołyni. Skarbnik wyjaśniła, że nie ma takiej 

potrzeby, gdyż w tej placówce rachunek taki nie funkcjonował. Wobec braku innych pytań 

radnych przewodniczący rady przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr IX/77/19  

w sprawie wskazania jednostek budżetowych Gminy Żołynia, które tworzą wydzielony 

rachunek dochodów własnych, ustalenia źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia 

została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

Projekt uchwały ustalającej wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego nauczycieli gminnych placówek oświatowych 

zreferował Artur Gerersdorf, Dyrektor Gminnego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego 

Szkół w Żołyni. Wyjaśnił, że podstawowe kwestie związane z wynagradzaniem nauczycieli 

reguluje ustawa - Karta nauczyciela oraz rozporządzenie wykonawcze ministerstwa edukacji. 

Wskazane przepisy delegują jednak na rady gmin obowiązek ustalenia dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz kryteriów ich przyznawania. Dyrektor omówił dotąd 

obowiązujące w gminie oraz projektowane rozwiązania związane z wypłatą dodatków: 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz godziny ponadwymiarowe i doraźnych 

zastępstw. Powiedział, że projekt uchwały uzgodniono z nauczycielskimi związkami 

zawodowymi – Solidarnością i ZNP. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, przewodniczący 

rady przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr IX/78/19  w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród, dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Żołynia 

została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 
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Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

 Dyrektor GZEAS wyjaśnił, że podjęcie wcześniejszej uchwały powoduje konieczność 

przyjęcia rozwiązań związanych z ustaleniem kryteriów i trybu przyznawania nagród dla 

nauczycieli zatrudnionych w gminnych placówkach oświatowych. Powiedział, że samorządy 

mają obowiązek wydzielenia funduszu nagród na poziomie przynajmniej 1% fundusz płac. 

Zaproponował, aby przyjąć minimalny poziom, ponieważ gminę nie stać na większe wydatki. 

Następnie omówił przyjęte w projekcie uchwały zakresy wysokości nagród przyznawanych 

przez organ prowadzący oraz dyrektorów poszczególnych placówek. Powiedział, że na 

nagrody wójta planuje przeznaczyć się 35 % środków, resztę mają mieć do dyspozycji 

dyrektorzy. Kryteria przyznawania nagród przyjęto standardowe, wzorowane na 

rozwiązaniach stosowanych w innych samorządach. Dyrektor powiedział, że nagrody są 

uznaniowe i przyznawane z reguły z okazji Dnia Edukacji Narodowej, a jedynie  

w szczególnie uzasadnionych przypadkach w innych terminach. Radni nie zadawali pytań  

w tej sprawie. Przewodniczący rady przypomniał, że temat wynagradzania nauczycieli 

szczegółowo omawiano na posiedzeniach komisji rady gminy, a następnie przeprowadził 

głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr IX/79/19  w sprawie ustalenia kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 

14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki 

imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, 

Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, 

Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnej przedstawił Waldemar 

Natoński, Sekretarz Gminy Żołynia. Powiedział, że chodzi o działkę w zachodniej części 

Brzózy Stadnickiej. Przypomniał, że dokładną lokalizację działki prezentuje mapa przekazana 

radnym wraz z materiałami sesyjnymi. Wspomniał, że sprawa była rozpatrywana przez 

poprzednią radę gminy, wówczas jednak na wniosek jednego z radnych wstrzymano się ze 

sprzedażą do czasu uporządkowania spraw spadkowych przez posiadaczy działki sąsiedniej, 

potencjalnie zainteresowanych zakupem nieruchomości gminnej. Sekretarz powiedział, że 

pomimo małej powierzchni działki i ograniczonych możliwości jej zagospodarowania 

kierowana jest ona do sprzedaży w drodze przetargu, ponieważ jej zakupem interesuje się 

dwóch potencjalnych nabywców. Radni nie zadawali pytań w tej sprawie, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie nad uchwałą. Uchwała Nr IX/80/19  w sprawie sprzedaży 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Żołynia została przyjęta jednogłośnie. Wyniki 

głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł Fleszar, Piotr Foryt, Teresa 

Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy 

Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej 

Dąbek. 

Następnie przewodniczący rady gminy odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji dotyczące skargi na działalność Wójta Gminy Żołynia. Skarżący postawili Wójtowi 

Gminy Żołynia następujące zarzuty: zarzut bezczynności w sprawie właściwego utrzymania 

dróg, zdaniem skarżących będących własnością Gminy Żołynia; zarzut bezczynności 

polegającej na zaniechaniu działań wobec osób trzecich, które poprzez zajęcie gruntów 

działek drogowych doprowadziły do ich zawężenia; zarzut tolerowania strat majątkowych 

ponoszonych przez Gminę Żołynia występujących wskutek niepobierania opłat i podatków od 

osób, które zajęły i korzystają z nieruchomości Gminy Żołynia (działek drogowych); zarzut 

nieodpowiadania na pytania kierowane do urzędu gminy. Komisja, po zapoznaniu się  

z zarzutami skarżących postawionymi Wójtowi Gminy Żołynia oraz odpowiedzią na nie 

przedstawioną przez wójta, stwierdziła, że żaden ze wskazanych zarzutów nie znalazł 

potwierdzenia w zgromadzonym w sprawie materiale dowodowym, wobec czego skargę 

rekomendowała uznać w całości za bezzasadną. Radni nie dyskutowali w tym temacie, 
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przewodniczący rady poddał pod głosowanie uchwałę, zgodnie z rekomendacją ww. Komisji, 

stwierdzającą skargę za bezzasadną. Uzasadnienie uchwały przedstawiono w załączniku do 

niej. Uchwała Nr IX/81/19  w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy 

została przyjęta jednogłośnie. Wyniki głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ 

SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. Wyniki imienne: ZA (14) Andrzej Całka, Paweł 

Fleszar, Piotr Foryt, Teresa Fus, Krzysztof Kosior, Tadeusz Leja, Tomasz Mach, Wojciech 

Majkut, Jacek Sierzęga, Jerzy Szpila, Karol Sztur, Roman Tabin, Wojciech Woś, Anna 

Wójcik. NIEOBECNI (1) Maciej Dąbek. 

 

Ad. 4 W punkcie spraw różnych wójt gminy przedstawił radnym sprawę wznowienia 

przewozów autobusowych na terenie powiatu łańcuckiego, wynikającą z nowej ustawy, 

uruchamiającej dopłaty dla samorządów na organizację transportu autobusowego. Wójt 

powiedział, że w najbliższych dniach na szczeblu powiatu ma zostać podpisane porozumienie 

samorządów w tej sprawie, w związku z czym, starosta powiatu poprosił o ostateczne 

uzgodnienie planowanych linii użyteczności publicznej. Wójt poinformował zebranych, że 

przez teren Gminy Żołynia planowane są dwie trasy: 1) Łańcut – Rakszawa – Wydrze – 

Brzóza Królewska – Żołynia; 2) Łańcut – Smolarzyny – Białobrzegi – Żołynia. Kursy 

miałyby ruszyć od stycznia 2020 r., roczny koszt ich dotowania przez gminę wyniósłby 68 

tys. zł. Wójt zaznaczył, że godziny jazdy nie są jeszcze ustalone. Wyraził obawę, że  

w przypadku braku chętnych pasażerów zamierzenie może się nie udać, gdyż częściowo ma 

być finansowane ze sprzedaży biletów. Wspomniał, że na zebraniu wiejskim w Smolarzynach 

mieszkańcy zgłaszali zainteresowanie kursem do Żołyni, ale tylko w czwartki (dzień 

targowy). Zasugerował, aby wyrazić zgodę na dwie planowane linie, natomiast nie 

występować o kolejne. Wójt podał również koszty partycypacji w systemie przejazdów jakie 

mają ponosić sąsiednie samorządy. Radny Tadeusz Leja zapytał, czy docelowo będzie to 

jedna linia. Wójt powiedział, że mają to być dwie linie. Radna Anna Wójcik zadała pytanie, 

czy jest potrzebna pierwsza ze wskazanych linii. Pytanie zostało zadane, gdyż wójt omyłkowo 

podał nazwę Brzóza Królewska zamiast Brzóza Stadnicka. Wójt wyjaśnił, że oczywiście trasa 

będzie przebiegać przez miejscowość z terenu Gminy Żołynia. Sołtys Sołectwa Smolarzyny 

Joanna Wal sugerowała, aby autobus po przyjeździe do Żołyni przez jakiś czas poczekał na 

pasażerów. Wójt stwierdził, że przewoźnik na pewno nie zaplanuje dłuższego postoju. Radny 

Tadeusz Leja powiedział, że ustalając godziny kursów należy rozważyć potrzeby 

mieszkańców. Wójt podsumował dyskusję stwierdzając, że uznaje iż na razie jest decyzja  

o przystąpieniu gminy do przedsięwzięcia, natomiast rozkład jazdy dyskutowany będzie  

w terminie późniejszym. 

Sołtys Kopani Żołyńskich w imieniu swoim i mieszkańców wnioskowała o ujęcie  

w budżecie gminy na 2020 r. asfaltowania 1100 mb drogi prowadzącej od remizy OSP do  

kaplicy św. Antoniego. Przypomniała, że nawierzchnia asfaltowa jest na 400 mb tej drogi, 

natomiast reszta, utwardzona kamieniem wymaga częstych napraw i ciągłych nakładów 

finansowych. Argumentowała, że droga jest intensywnie wykorzystywana przez 

mieszkańców oraz pielgrzymujących do kapicy św. Antoniego. W imieniu jednego  

z mieszkańców przekazała również wniosek o kontynuację w 2020 r. budowy oświetlenia 

ulicznego drogi gminnej w Kopaniach do skrzyżowania z drogą biegnącą do Jagelni. 

Podziękowała radzie gminy i wójtowi za przeprowadzenie modernizację remizy OSP  

i utworzenia przy niej oddziału przedszkolnego. Stwierdziła, że uczęszczające do niego dzieci 

oraz ich rodzice są zadowoleni, a w miejscu tym tętni teraz życie. 

Sołtys Sołectwa Smolarzyny Joanna Wal wnioskowała o rozpatrzenie i uwzględnienie  

w kolejnym budżecie inwestycji drogowych w Smolarzynach. Wskazała tu na potrzebę 

asfaltowania dróg gminnych w zachodniej części Smolarzyn oraz w miejscu określanym 

zwyczajowo jako „w Przyrwach”. Wnioskowała również o rozbudowę sieci wodociągowej  

i kanalizacyjnej we wschodniej części Smolarzyn. 

Jan Buszta, Sołtys Sołectwa Brzóza Stadnicka wspomniał także o wnioskach w sprawie 

remontów dróg w jego sołectwie i poprosił o ich uwzględnienie w kolejnym budżecie. 
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Następnie przewodniczący rady gminy odczytał stanowisko Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji, przygotowane w odpowiedzi na petycję złożoną do rady gminy, postulującą 

wprowadzenie do statutu gminy zapisów wprowadzających politykę zarządzania konfliktem 

interesów. Komisja zważywszy ustalenie związane z wniesioną petycją stwierdziła, że cyt.: 

„W systemie prawa w Polsce funkcjonują różne przepisy o charakterze antykorupcyjnym, nie 

ma jednak podstawy prawnej do tworzenia przez radę gminy oddzielnych dokumentów, 

wewnętrznych aktów prawnych, nazwanych przez wnoszącego petycję jako „Polityka 

Zarządzania Konfliktem Interesów”. Ponieważ brak jest podstaw prawnych do sporządzenia i 

przyjęcia tego typu dokumentu, to również pozbawione podstawy byłoby ustanawianie 

konsekwencji za nieprzestrzeganie ww. Polityki, a także wyznaczanie osoby odpowiedzialnej 

za jej egzekwowanie. Reasumując Komisja nie może rekomendować wdrożenia przez Radę 

Gminy Żołynia „Polityki” będącej przedmiotem petycji.” Sekretarz gminy dopowiedział, że 

omawiana petycja od tego samego wnioskodawcy trafiła do wszystkich rad powiatu 

łańcuckiego, a także do innych urzędów w Polsce. Stwierdził, że jeżeli nawet rada gminy 

uznałaby, że znaleźć można ogólny przepis prawny pozwalający na wprowadzenie w gminie 

takiego rozwiązania, to nie wiadomo, czy nadzór prawny wojewody nie stwierdziłyby 

nieważności takiej uchwały. Radni nie dyskutowali w tej sprawie, nie pojawiły się wnioski, 

aby podjąć próbę wprowadzenia rozwiązań sugerowanych w petycji do statutu gminy. 

Radni nie zabierali więcej głosu, przewodniczący rady podziękował zebranym za 

przybycie i zamknął obrady o godzinie 17.09. 

Sporządził:      

                                                                                                      


